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                    Abstract
The efficacy of predators of immature cotton fleahoppers,Pseudatomoscelis seriatus (Reuter), was calculated using field and laboratory cage confinement tests for consumption rate. The predators tested were the striped lynx spider,Oxyopes salticus Hentz; the black and white jumping spider,Phidippus audax (Hentz); the celer crab spider,Misumenops celer Hentz; and the red imported fire ant,Solenopsis invicta Buren. The spider predators were evaluated in a cotton field using predator-prey confinement cages on cotton plants. Average percent control (sensuAbbott 1925) of fleahoppers byO. salticus, P. audax, andM. celer were 42%, 66% and 32% respectively. The rate of fleahopper consumption by red imported fire ants was measured in the laboratory using various numbers of ants and fleahoppers. Daily percent control by ants ranged from 0.5% (single ant and fleahopper) to 100% (colony linked). The functional response of the 4 arthropod species to different prey numbers is illustrated and discussed as is the relative potential usefulness of natural enemies to suppress fleahoppers on cotton.


Résumé
Les efficacités de différents prédateurs de stades immatures du MiridePseudatomoscelis seriatus (Reuter) sont calculées, sur le terrain et au laboratoire, par des tests de taux de consommation en enceintes de confinement. Les prédateurs testé sont les Araignées Oxyopide:Oxyopes salticus Hentz, Salticidae:Phidippus audax (Hentz), et Thomiside:Misumenops celer Hentz, ainsi que la FourmiSolenopsis invicta Buren. Les estimations concernant la prédation par les Aranéides sont faites dans un champ au moyen d'enceintes confinant chacune, autour d'un plan de coton, le prédateur testé et sa proie. Les pourcentages moyens de contrôle du Miride (sensuAbbott, 1925) parO. salticus, P. audax etM. celer sont respectivement de 42%, 66% et 32%. Le taux de consommation par les Fourmis est mesuré au laboratoire en utilisant différentes densités de ce prédateur et de ses proies. Le pourcentage de contrôle journalier par les Fourmis varie de 0,5% (une seule Fourmi, un seul Miride) à 100% (colonies). La réponse fonctionnelle des 4 espèces d'Arthorodes aux différentes densités de proies est figurée, et discutée. Les utilités potentielles comparées dans la destruction de ce ravageur du coton par ces ennemis naturels sont également discutées.
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